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Zápisnica z ekonomickej komisie konanej dňa 4. 9. 2024 

 

Prítomní členovia EK: MUDr. Ján Trojan, Tomáš Svitok, M.A., Jana Zemková, 
Mgr. Monika Franková,  

Ospravedlnená:              Ing. Ľubica Türková 
Hostia:                Anton Horný, Ing. Ingrid Kmeťová, Ing. Peter Balák, Mgr. Martina Mišúnová, 
                                          Ing. Viera Hagarová, Zdenka Duchoňová, DiS.art, Bc. Ľudmila Hartmanová,  
                                          Bc. Petra Mojžišová, 
Zapisovateľka:               Monika Roháčová 
 
Program:   

1. Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2024 -ZŠ, ZUŠ a CVČ 

2. Vyhodnotenie hospodárenia mesta za 1. polrok 2024  

3. Návrh aktualizácie č. 1 rozpočtu na rok 2024 – ZŠ, CVČ 

4. Návrh aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2024 

5. Materiál z oddelenia výstavby 

6. Konsolidovaná výročná správa mesta za rok 2023 

7. Rôzne 

 
 
Ekonomickú komisiu otvoril predseda MUDr. Ján Trojan a Monika Roháčová vedúca EO zhrnula 
vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2024 za mestom zriadené rozpočtové organizácie, následne boli 
vyzvaní zástupcovia rozpočtových organizácií, aby zhodnotili ich vyhodnotenia. 
Za ZŠ podala informácie Bc. Petra Mojžišová. Mgr. Monika Franková sa zaujímala o počet žiakov, ktorí 
navštevujú ZŠ a následne sa rozvinula diskusia o vysokých nákladoch na teplo. ZŠ sa zapojila do 
dohadovacieho konania, ale ešte nie je známy výsledok. 
Za ZUŠ podala informácie Zdenka Duchoňová, informovala aj o zvýšenom záujme žiakov o výtvarný krúžok, 
kvôli ktorému riešia nové priestory v budove ZUŠ.  Vhodná by bola aj rekonštrukcia budovy ZUŠ cez 
pripravované projekty (UMR). 
Za CVČ skomentovala vyhodnotenie Ing. Viera Hagarová, uviedla, že z uvedeného transferu z rozpočtu 
mesta platia prevažne mzdy a odvody zamestnancov, majú nedoplatok na energiách, riešia personálnu 
politiku a informovala o založení občianskeho združenia modernej gymnastiky. Mgr. Monika Franková sa 
zaujímala o počet záujemcov o krúžky, ale ten ešte nie je známy, nakoľko prebieha zapisovanie sa do 
krúžkov.  Tomáš Svitok, M.A. a Ing. Peter Balák sa zaujímali o výšku nákladov na energie v CVČ. Opäť sa 
rozvinula diskusia ohľadom tepla. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložené 
Vyhodnotenia hospodárenia za 1. polrok 2024 – ZŠ, ZUŠ a CVČ. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4     Proti: 0 
 
Vyhodnotenie hospodárenia MŠ za 1. polrok 2024 prezentovala Bc. Ľudmila Hartmanová.  
Vyhodnotenie hospodárenia mesta za 1. polrok 2024 odprezentovala Monika Roháčová. Uviedla percentá 
plnenia jednotlivých  celkových príjmov a výdavkov. Jednotlivé čerpanie do úrovne podpoložiek obdržali 
v materiáloch. Súčasťou vyhodnotenia je spracovaná Monitorovacia správa programového plnenia rozpočtu 
za 1. polrok 2024. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložené 
Vyhodnotenie hospodárenie mesta za 1. polrok 2024 a Monitorovaciu správu programového plnenia 
rozpočtu za 1. polrok 2024. 
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Hlasovanie: 
Za: 4     Proti: 0 
 
Návrhy aktualizácie č. 1 rozpočtu na rok 2024 za rozpočtové organizácie v skratke z pohľadu mesta 
prezentovala Monika Roháčová. Uviedla, že požiadavka ZŠ na vyfinancovanie nákladov na teplo v 
aktualizácii mesta nie je zohľadnená z dôvodu nedostatku voľných finančných prostriedkov. Mesto do 
aktualizácie zapracovalo požiadavku na  navýšenie bežného transferu z rozpočtu mesta pre ŠKD na mzdy 
a odvody pre nového zamestnanca, ktorý je potrebný v novootvorenom oddelení ŠKD z dôvodu zvýšeného 
počtu žiakov. 
Požiadavka CVČ na vyfinancovanie nákladov na teplo je v aktualizácii zohľadnená. 
Základná umelecká škola nepožaduje aktualizáciu rozpočtu. 
Podrobné informácie o požiadavkách za ZŠ a CVČ prezentovali Mgr. Martina Mišúnová a Viera Hagarová.  

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložené Návrhy 
aktualizácie č. 1 rozpočtu na rok 2024– ZŠ a CVČ. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4     Proti: 0 
 
Návrh aktualizácie č. 1 za MŠ prezentovala Bc. Ľudmila Hartmanová, uviedla, že výdavky si navýšili 
o poskytnutú dotáciu zo ŠR a urobili presuny medzi podpoložkami v zmysle potreby.  
K návrhu aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2024 uviedla Monika Roháčová nasledovné: 
Všetky oddelenia MsÚ a rozpočtové organizácie mesta zaslali svoje požiadavky na aktualizáciu č. 1 rozpočtu 

2024, ktoré som zosumarizovala a vznikol konečný výsledok -38 771 €. 

Následne primátor mesta zvolal pracovné stretnutie vedúcich oddelení, pána prednostu a kontrolóra mesta 

a aktualizáciu sme upravili do podoby, ktorá vám bola zaslaná. 

Zhodnotila významné úpravy príjmov a úpravy výdavkov po jednotlivých programoch. 

Monika Franková sa informovala ohľadom prijatej dotácie 140 tis. na dom kultúry a MŠ. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený Návrh 
aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2024. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4     Proti: 0 
 
Následne vedúci oddelenia VaRM Anton Horný prezentoval materiál z oddelenia výstavby: 

 Žiadosť Moniky Besedovej, bytom bytom 972 71 Nováky, Jesenského 1724/6 o odkúpenie čiastky 
mestského pozemku z parc. reg. C-KN č. 546/1, k. ú. Nováky (zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 
426 m2, evidovaná na LV č. 1), v zmysle predložených alternatív (alt. č. 1 – predbežná výmera 80 m2, alt. 
č. 2 – predbežná výmera 52 m2), z dôvodu zanedbanej starostlivosti mesta o vysadenú zeleň na 
predmetnej časti pozemku, 
- žiadateľka ďalej v žiadosti uvádza, že na danom pozemku vyrastajú náletové dreviny, ktoré dáva 
odstraňovať na vlastné náklady, zo živého plotu sa stáva smetisko, prespávajú tu bezdomovci..., 
- žiadateľka mala záujem o predmetný pozemok už v roku 2020 (žiadosť zo dňa 16.07.2020) za účelom 
rozšírenia jej stavebného pozemku susediaceho s touto mestskou parcelou, vtedy: ... „mestská rada 
súhlasí so stanoviskom komisie výstavby, územného rozvoja, dopravy, životného prostredia a verejného 
poriadku mesta: členovia komisie výstavby neodporúčajú schváliť odpredaj predmetnej čiastky 
mestského pozemku“,   
- v prípade odporučenia odpredaja treba postupovať v súlade s novelizovaným zákonom o majetku obcí 
a s našimi zásadami hospodárenia s majetkom mesta)... 
Komisia výstavby neodporučila odpredaj pozemku. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie stanovisko komisie výstavby. 
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Hlasovanie: 
Za: 4    Proti: 0 

 

 Žiadosť J. Ezechiaša a manž., obaja bytom 972 71 Nováky, Matice Slovenskej 1623/6 o odkúpenie časti 
mestského pozemku z parc. reg. C-KN č. 1728/1, k. ú. Nováky (evidovaná ako zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 4 311 m2, LV č. 1, v prospech Mesta Nováky) o výmere cca 91 m2, za účelom 
parkovania osobného vozidla a ako vstup na susedný pozemok vo vlastníctve žiadateľov (na parc. reg. C-
KN č. 1728/24 k rodinnému domu č. 1623/6 na parc. reg. C-KN č. 1729/29, evidované na LV č. v 5881 pre 
k. ú. Nováky) z dôvodu úzkej prístupovej cesty, 
- žiadatelia ďalej v žiadosti uvádzajú, že prístupová nespevnená štrková cesta je počas dažďov zaplavená 
a je znemožnený prístup na ich susednú nehnuteľnosť - rodinný dom s dvorom a záhradou, 
- žiadatelia podali obdobnú žiadosť už 04.09.2019, vtedy: ... „mestské zastupiteľstvo sa stotožnilo so 
stanoviskom mestskej rady a neodsúhlasilo predmetný odpredaj časti mestského pozemku parc. reg. C-
KN č. 1728/1 o výmere cca 69 m2, k. ú. Nováky“,   
- v prípade odporučenia odpredaja treba postupovať v súlade s novelizovaným zákonom o majetku obcí 
a s našimi zásadami hospodárenia s majetkom mesta... 
Komisia výstavby neodporučila odpredaj pozemku. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie stanovisko komisie výstavby. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4    Proti: 0 

 

 Žiadosť Miroslava Baláža, bytom 972 71 Nováky, Matice Slovenskej 900/13 o odpustenie nájomného za 
mesiac december 2023 za byt č. 14 v bytovom dome 900/13 z dôvodu neobývateľnosti. 
Komisia výstavby odporučila odpustenie 1-mesačného nájomného za byt. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie stanovisko komisie výstavby a odporúča primátorovi mesta odpustiť 
žiadateľovi 1-mesačné nájomné za uvedený byt. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4    Proti: 0 
 

 Žiadosť Strednej odbornej školy, so sídlom 972 71 Nováky, Rastislavova 332 o   výmenu     výmenníka 
tepla v budove B.  

       Komisia výstavby neodporučila výmenu výmenníka tepla v budove školy na základe stanoviska firmy 
       BENET s. r. o. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie žiadosť SOŠ Nováky a odporúča odpredaj uvedeného majetku 
Strednej odbornej škole po konzultácii s právnym zástupcom mesta. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4    Proti: 0 

 

 Žiadosť Ing. Dušana Chyla, so sídlom 039 01 Turčianske Teplice, Turčiansky Michal-Izidora Žiaka 
1422/19 o súhlas s inštaláciou pevnej zabudovanej stacionárnej klimatizačnej jednotky pre priestory 
kaderníckeho salónu v budove Domu služieb.  
- žiadateľ zároveň žiada o možnosť financovania tohto zariadenia formou dočasného zníženia 

mesačného nájmu.  
      Komisia výstavby odporučila preverenie použitia namontovanej rekuperácie v uvedenom objekte. 
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Ekonomická komisia berie na vedomie stanovisko komisie výstavby a zároveň neodporúča znižovanie 
nájomného v žiadnych prenajatých objektoch mesta Nováky pri žiadostiach o súhlas s inštaláciou 
klimatizačných jednotiek.  
 
Hlasovanie: 
Za: 4    Proti: 0 
 
Konsolidovanú výročnú správu mesta za rok 2023 prezentovala Monika Roháčová. Uviedla, že materiál sa 

predkladá v súlade s §20 zákona č. 431/2002 Z. z o účtovníctve v platnom znení a Metodickým usmernením 

MF SR k obsahu výročnej a konsolidovanej výročnej správe subjektov VS. 

Mesto Nováky spracovalo v zmysle uvedeného predpisu konsolidovanú účtovnú závierku za rok 2023, 

v ktorej sú zhrnuté všetky údaje všetkých účtovných jednotiek konsolidovaného celku mesta Nováky a to: 

-Základná škola Nováky, Základná umelecká škola, Centrum voľného času a Mestská správa majetku mesta. 

Následne sa vypracováva aj konsolidovaná výročná správa mesta. Uvedené dokumenty v zmysle uvedeného 

zákona overuje audítor. Ten spracoval Správu nezávislého audítora s výrokom : „Konsolidovaná účtovná 

závierka poskytuje pravdivý a verný obraz konsolidovanej finančnej situácie konsolidovaného celku k 31. 12. 

2023 a konsolidovaného výsledku hospodárenia za rok 2023“. 

 
Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predloženú 
Konsolidovanú výročnú správu mesta za rok 2023. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4     Proti: 0 
 
 
 

Zapísala: Monika Roháčová, zapisovateľka ekonomickej komisie 
Schválil: MUDr. Ján Trojan,  predseda ekonomickej komisie 
 
V Novákoch, 5. 9. 2024 
 
 
 
 


